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碎片化节目制作
云播出
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工业级内核，针对专业音频应用
话筒、线路、AES3、AoIP 共计28路输入通道
4层6个电动推子，可任意配置为输入或输出控制
最大22路同时混音，单声道及立体声母线共计24条
推子控制可绑定为单声道或立体声
双千兆以太网 AoIP 接口，兼容 AES67-2015 标准

支持双电源供电，满足62号令要求
分级权限管控，保证操作安全
全触控双屏显示，操作直观便捷
技术指标达到 GY/T 274-2013  I 级标准
基于 USB 的线性和 MPEG 文件播放
符合行标和 ITU-R 的响度表和真峰值表
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广播影视行业认证机构

国家新闻出版广电总局广播电视规划院（以下简称“规划院”）自愿性产品认证业务，是规划院面向广播影视

行业开展的第三方自愿性产品合格评定工作。该业务旨在为总局及广播影视行业的发展服务。

认证范围涵盖有线网络传输覆盖、无线和卫星传输覆盖、广播电视制播网络、电影技术设备与器材等各类广播

电视设备器材共计 150 多种产品。规划院认证业务管理中心将以“科学、公正、高效、共赢”的方针，为广播影

视产品生产厂商及相关行业协会提供认证服务。

获证企业经授权后有权使用“中国广电认证”标志。

电       话：010-86093454 / 86093761         电子邮件：rzzx@abp2003.cn

通信地址：北京市西城区真武庙二条真武家园4号楼（100045）

传递信任 服务发展

中国广电认证

截至2018年9月30日以下企业入户型光接收机、

EPOＮ系统设备等 光纤到户产品 获“中国广电认证”

（企业排名不分先后）
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    《广播与电视技术》是由国家新闻出版广电总局主管 ,国家新闻出版广电总局广播电

视规划院主办，信息研究所编辑出版的国家级技术期刊；是发布广播电视科技政策，反
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视设施的管理人员、技术人员也有参考价值。

为繁荣学术交流，本刊已加入《中国学术期刊网络出版总库》、“万方数据”和“维普中文科技期
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〔16〕4K 超高清试验频道制播规范

2018 年 10 月 1 日，中央广播电视总台 4K 超高清试验频道开播。为有效保障频道开播后 4K 超高清

节目安全播出、节目生产有序运转，央视技术系统依照 4K 超高清电视技术体系总体规划，多次研讨、多

轮打合与修改，于 2018 年 7 月正式发布《中央广播电视总台 4K 超高清电视制播技术规范》。本文详细介

绍该制播技术规范的具体内容，供业界参考。

〔32〕三维声双耳渲染及其评价

随着视频向 4K 超高清的迈进，与高清晰度画面伴随的声音如何能实现更真实的临场感，带给人们更

愉悦的听觉享受，也成为业界关注的焦点。本文聚焦三维声耳机渲染的实现原理和关键技术，对两种基

于头相关传输函数（HRTF）的双耳渲染算法设计了主观评价方法并进行了评价。

〔66〕TVOS2.0 技术应用方案设计与产业化推广实践

内蒙古广电网络公司 2017 年初启动“TVOS2.0 技术应用及产业化推广项目”，经过 TVOS 系统集成

开发、平台建设、关键技术创新和试点测试、区域试商用，于 2017 年下半年全面启动，TVOS2.0 智能终

端规模化商用和全业务运营推广。本文即是对 TVOS2.0 技术应用方案设计与产业化推广实践工作的一个

阶段性总结。 

〔90〕全数字频率规划背景下云南省级电视节目无线数字化覆盖总体技术方案研究

我国地面电视广播现在已开始逐步关闭模拟信号，进入全数字化转换阶段，安全、有效、低价地实现

全数字化转换，是各地广电系统肩负的重要任务。本文研究了云南省地面电视覆盖网络特点，提出省级

地面数字电视广播覆盖网的建设与优化方案，为其他省市地面电视全数字覆盖网规划和建设提供了参考。

〔114〕全媒体监管平台网络安全预警系统的设计

河南省全媒体监管平台已规划完成，但是整个全媒体网络的信息安全建设还在初步规划阶段。按照

广电总局网络安全要求及等级保护建设要求，河南省广播电视监测中心本着“实用、耐用、急用”的原

则规划设计了全媒体监管平台网络安全预警系统，为全媒体监管平台的网络安全保驾护航。
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Radio & TV Broadcast Engineering (RTBE) is a state-class technical journal, approved by the 
General Administration of Press and Publication, PR of China, authorized by the State Administration 
of Press, Publication, Radio, Film and Television (SAPPRFT), PR of China, sponsored by Academy 
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〔16〕Program Production and Broadcasting Specification for 4K UHDTV Test Channel

On Oct.1 2018 China Central TV Station 4K UHDTV test channel starts broadcasting. For orderly production and safe 
broadcasting, CCTV technical department follows the general planning of 4k UHDTV technical system. After several 
discussions and revisions, “CCTV 4K UHDTV Program Production and Broadcasting Technical Specification” is issued 
in July 2018. This paper detailly introduces the specification, which could be referenced for industry.

〔32〕Binaural Rendering of Three-Dimensional Sound and its Evaluation

As the video technology is stepping into the era of 4K UHD, the industry begins to focus on the sound, that how to make 
the sound be felt with more immersion and happiness. This paper researches on the theory and key technology of 3D 
sound binaural rendering. It presents a subjective evaluation method of binaural rending algorithm based on HRFT.

〔66〕Design of TVOS2.0 Technical Scheme and Industrialization Promotion

In the beginning of 2017, Inner Mongolia Radio and TV Network Group Ltd. started the project of TVOS2.0 application 
and industrialization. After system integration, platform construction, key technology innovation, pilot testing and 
regional commercial application, TVOS2.0 intelligent terminals are put into scale commercial application and full service 
operation promotion in the second half of 2017. This paper concludes the work of TVOS2.0 technical scheme design 
and industrialization promotion.

〔90〕Yunnan DTV Program Wireless Coverage Scheme in All-digital Frequency Planning

The national DTTB has been stepping to close the analog signals and transform to all-digital signals. Safe, effective all-
digital transformation with low price is an important task for administrations of radio and TV all around the country. This 
paper analyzes the characteristics of Yunnan DTTB network, proposes an optimization scheme of provincial DTTB 
network, which could be referenced by other provinces for DTTB network planning.

〔114〕Design of Network Security Early Warning System for Omni-media Supervision Platform

Henan omni-media supervision platform has been planned, while the information security construction of the omni-
media network is in the initial planning. According to the network security and multi-level protection requirement issued 
by the State Administration of Radio and TV, Henan Radio and TV Monitoring Center designs the network security early 
warning system for the omni-media supervision platform based on the principle of “practical, durable and urgent”, which 
could be used to guarantee the network security of the omni-media supervision platform. 


